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Som borger i trekantområdet er det frustrerende med de mange tyverier af værktøj og 
maskiner der foregår her i området. 

Hver dag kan man i avisen læse om håndværkerbiler der bliver stjålet eller ribbet for 
indhold. 

Ikke nok med det, metaller bliver stjålet uhæmmet, og det er både kunstværker i bronche,  
kobber i form af tagrender, inddækninger og udvendige lamper. Råmaterialer fra 
virksomheder i form af rustfrit stål og metalplader. Næsten alle kirker og kirkegårde her i 
området er blevet bestjålet.

Sidste weekend blev der stjålet 32 tons kobber fra en virksomhed i Løsning.

Alle i området er klar over at det er bander fra østeuropa der står bag disse tyverier.

Ingen dansk produkthandler vil tage imod disse stjålne metaller, så de køres til udlandet.

Hvad agter den nuværende regering at gøre for at dæmme op for dette problem?

Det virker besynderligt at man ikke kan tage et fly ud af Danmark med et par tabletter der 
ikke er forsvarligt dokumenteret, men så let som at klø sig bagi, kan man køre en stor 
gummiged over grænsen, ja 2 grænser uden at der er nogen der så meget som blinker med 
øjnene.

Det her skal stoppes. Ellers er signalet til borgerne, at det kun er de dumme der ikke 
beriger sig ved at stjæle, når det er så let.

Nedenstående artikel fra Vejle Amts Folkeblad er et godt eksempel på problemet.
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NOTE FRA SEKRETARIATET:

Artikler fra Vejle Amts Folkeblad: ”Stjal kobbertråd til en værdi af en million kroner” den 25. oktober 2011 
og ”Gummiged kom hjem igen”, den 27. oktober 2011 
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